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Abstract (en)
[origin: WO9107515A1] Method for purifying a bath of liquid metal, particularly zinc or zinc aluminium for continuous production of steel strip
immersion coated in a coating zone (5a), providing for the continuous circulation of the metal coating bath (2) between the coating zone (5a) and a
purification zone (5b). In purification zone (5b), the solid intermetallic compounds in the said bath are brought to the surface, their rise to the surface
is accelerated, and the purified bath (2) is returned to zone (5a), the iron content of the bath being approximately equal to or lower than the solubility
limit. A device for implementing said method is also disclosed.

Abstract (fr)
La présente invention a pour objet un procédé d'épuration d'un bain de métal liquide notamment de zinc ou de zinc-aluminium destiné a la
fabrication en continu d'une bande d'acier revétue par immersion dans une zone (5a) de revétement, procédé selon lequel on met en ciruclation
continue le bain (2) de revétement métallique entre la zone (5a) de revétement et une zone (5b) d'épuration, on provoque dans la zone (5b)
d'épuration la remontée en surface des composés intermétalliques solides contenus dans ledit bain, on accélére la remontée desdits composés, et
on rameéne vers la zone (5a) le bain (2) épuré dont la teneur en fer est voisine ou inférieure a la limite de la solubilité. L'invention a également pour
objet un dispositif de mise en oeuvre du procédé.
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